



Joyroom kabel USB - Lightning 2,4A 1,2 m (S-1224N2 Yellow)

Indeks: **129635** Producent: **Joyroom** Kod producenta: **6941237109316**

Cena: 21.60 zł

Opis

Joyroom kabel USB - Lightning 2,4A 1,2 m (S-1224N2 Yellow)

Producent: Joyroom

- **Kolor wiodący:** Żółty
- **Długość przewodu (m):** 1,2
- **EAN:** 6941237109316
- **Funkcje przewodu:** Dane, Ładowanie
- **Kod producenta:** S-1224N2 Yellow
- **Maksymalne natężenie prądu (A):** 2,4
- **Standard szybkiego ładowania:** Qualcomm Quick Charge
- **Standard USB:** USB 2.0 High Speed (480 Mbps)
- **Typ opakowania:** Pudełko
- **Typ złącza:** Lightning (męski), USB Typ A (męski)

Parametry

Kod producenta	S-1224N2 Yellow
Producent	Joyroom
EAN	6941237109316
Długość przewodu	1.2
Złącza	USB - Apple Lightning
Stan	Nowy
Kolor	inny

Zdjęcia



JOYROOM

REAL STANDARD 100 SINCE 2009

Model number: S-1224N2

Antiflamming Antifreeze
-60 C-350 C
Keep good elasticity at -60-200°C

Kevlar
30,000 times of violent bending test.

Food grade
Soft cable made of liquid silicone, strong anti-fouling, never fading and washable.

Liquid data cable Silicone

Quick Charging **2.4A** **1.2M**

Type-C

2.4A 液态硅胶数据线
Liquid Silicone data cable

Kevlar is the first ideal aviation material. Due to the maturity and popularization of subsequent technology, it is mainly used to make bulletproof vest, cable, high-pressure hose, transportation ball, air supported roof material, high-pressure container, rocket engine shell, radar radome; it also reduces steel bars in high-rise buildings, etc., which are numerous.

凯夫拉作为理想的航空材料，因其工艺的成熟普及，主要应用在防弹背心、缆绳、高压软管、运输球、气支撑屋顶材料、高压容器、火箭发动机罩、雷达罩等；它也在高层建筑中减少钢筋使用，不胜枚举。

The same liquid silicone cable as the official mobile phone case, made of food-grade environmentally friendly liquid silicone.

与苹果手机的原装硅胶保护壳、硅胶手机壳材质相同。

Soft cable made of liquid silicone, strong anti-fouling, never fading and washable.

柔性硅胶材质，抗污防指纹，永不褪色，可水洗。

Liquid silicone cable—high quality material for heat insulation, flame retardant, antifreeze, keep good elasticity at -60-200°C. Operating temperature at -60°C-350°C. Harsh environment also maintain the stability of the material.

硅胶数据线—高品质隔热、阻燃、防冻材料，在-60-200°C保持良好弹性，可在-60°C-350°C的恶劣环境中保持材料的稳定性。

Reinforced DT design, cable with built-in Kevlar, subjected to 30,000 times of violent bending test, it has 6 times service life of ordinary cable.

加固DT设计，线材内置凯夫拉，经30000次暴力弯折测试，使用寿命是普通线材的6倍。

Thicker cable core, more stable charging, including high quality copper cable to stabilize current.

加粗线芯，充电更稳定，内含优质铜线稳定电流。

© 2019 Shenzhen Nils Power Source Technology Co., Ltd. All Rights Reserved / Designed by JOYROOM www.joyroom.com/P/zh-CN

